
Sa đevetnaeste zajedničke sjednice Skupštine opštine Banja Luka 
šeste sjednice Opštinskog vijeća i pete sjednice Vijeća radnih zaje- 
dnica, održanih 28. marta 1968. gođine.

Sjednica je poćela sa radom u 9,oo sati u Vijećnici Doma kultu-
re.

Predsjedava i rukovodi sjednicom predsjednik Skupštine opštine 
Bahić Živko.

Zapisnik vodi radnik Skupštine opštine Alagić Ibro.
Sjednici prisustvuje po vijećima:

Opštinsko vijeće prisutno 44, otsutno 6 odbornika.
Nisu najavili otsustvo: Pavićar Lazo, Plavčić Milorad i Vra- 

nješ Stojko.
Najavili otsustvo: Erceg Ilija, Krutjak Josip i Sabljić Dobri-

vo j eV
Vijeće radnih za^adnica prisustno 33 otsutno 17 odbornika.
Nicu najavili otsustvo: Antić Mirko, Janković Vojislav, Kova- 

čević Rade, Mandić Vukašin, Pirolić Meho i Zeba Vlađo.
Najavili otsustvo: Filipović Safet, TGrbić Milan, Grozdanić 

Boško, Ibrahimbegović Ćamil, Jovetić Božidar, Popović Milorad, Rojc 
Vera, Sabljić Žarko, Senić RAnko, Šukalo Bogoljub, i OsmanČević Saba- 
hudin.

Pošto je predsjedavajući utvrdio kvalificiranu većinu za odlu- 
čivanje, prešlo se na rad.

Zapisnik sa prošle sjednice biće razmatran na idućoj sjednici. 
Jednoglasno je usvojen:

D N E V N I  R E D

1. Razmatranje prijedloga budžeta opštine Banja Luka za 
1968*’. godinu.

2>. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o stopama opštinskih 
đoprinosa i poreza i visini doprinosa i poreza koji se plaćaju



u gođišnjftm paušalnom iznosu,
3. Prijedlog Odluke o visini procenata po kojima se izdava- 

jaju sredstva za obrazovanje i vappitanje.

4* Predlog zaključka o davanju na korištenje gradjevinskog 
neizgradjenog zemljišta u društavenoj svojini van užeg gradjevinskog 
rejona u Rudarskoj ulici k.č» broj 857/2, zk.ul. broj 2647 k.o. Banja 
Luka stambenom preduzeću Banja L^ka

5* Prijedlog zaključka o đodjeli gredjevinskog neizgradjenog . 
zemlj išta Stambenogi preduzeću, ranije vlasništvo Moritz Hercega, radi 
izgradnje stambene zgrade.

6. Prijedlog zaključka o dodjeli gradjevinskog neizgradjeno 
zemljišta Stambenom preduzeću, ranije vlasništvo Stij ak Mi»lke i dr. 
radi izgradnje stambenih zgrada.

7. Prijedlog zaključka o đodjeli gradjevinskog neizgradjenog 
zemljišta Stambenom preduzeću, ranije vlasništvo Cerovac Nikole i dr. 
radi proširenja Fabrike celuloze.

8. Prijedlog zaključka o dodjeli gradjevinskog neizgradjenog 
zemljišta Stambenog preduzeću, ranije vlasništvo Dabulhanić Mulije i 
dr. radi izgradnje stambene zgrade.

9. Prijedlog zaključka o dodjeli gradjevinskog neizgradjenog 
zemljišta stambenom preduzeću ranije vlasništvo Mehanović Muharema 
radi izgrađnje stambene zgrade.

lo’. Prijedlog zaključka o dodjeli gradj evinskog neizgradje- 
nog zemljišta Stambenom preduzeću, ranije vlasništvo Komić Husejina i 
idr. radi izgradnje prilaznog puta.

1 1 . Prijedlog zaključka o dodjeli gradjevinskog neizgradjenog 
zemljišta Stambenom preduzeću ranije vlasništvo Sitnica Atifa i dr. 
radi izgradnje stambene zgrade.

12. Prijedlog zaključka o dodjeli gradjevinskog neizgradjenog 
zemljišta društvene svojine Stambenom preduzeću radi izgradnje stame- 
ne zgrade.
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13. Prijedlog zaključka o dodjeli gradjevinskog neizgradjenog 
zemljišta Skupštine opštine Banjaluka, ranije vlasništvo Knežević An- 
ke i dr. radi proširenja ulice Braće Podgornika.

14. Prijedlog rješenja o utvrdjivanju opšteg interega za 
izgradnju stam'bene zgrađe u Gajevoj ulici na k.p. broj 2/45 zk.ul. 
broj Зо25 k.o. Banja Luka po zahtjevu Stambenog preduzeća Banja Luka.

Razmatranje prijedloga budžeta opštine Banja Luka za 1968. 
godinu.IztJestilac Eškić Ismet.

Uvodno izlaganje dao je predsjednik Babić Živko.
Izlaganje u sjedniškom materijalu.
Odbornik FAil Ivica; ima primjedbu na Pregled zahtjeva zbor©i/i\ 

biraća istićući da su pogrešno ili nepotpuno interpretirani zahtjevi 
u stavkama 36,7 2,lo3 i 1 о8.

, /И-Odbornik Ibrahimbegovic Dževad; istiće da zbor birača "Mejdan" 
nije izjašnjavao o troškovima opštinskih komisija.

Odbornik Midžić žlatko: navodi da su materijali primljeni 
blagovremeno i traži od diskutanata da budu konkretni i koncizni u 
diskusiji.

Predsjednik Babić Živko: ističe da se sad yadi diskusija u nače 
ali da nosioci prijedloga trebaju da daju pismene amandmane.

Odbomik Kbšljević Mirko: smatra da je na evake gborove birača 
§a zapisničare trebalo poslati Službenike ©pštine.

Odbornik Pišteljić Dr. Dušan: smatra da SOPK-a treba da podne 
se program rada za ovu godinu, da se da izvještaj o radu za prošlu go-

Ad. 1

Odbornik Dojčinović Novak: navodi da je u stavki 33. strana 19 
Pregleda zaključaka zborova birača po'^iješno stavljena cifra od 
5 miliona umjesto 5oo.ooo starih dinara.

dinu kuda idu pare
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Odbornik Kremenovi Rade: navodi da je zbor birača Ljubačevo 
za izgradnju puta tražio milion.a ne 2 miliona dinara.

Odbornik Ivanić Jovo: pita da li su društveno političke i 
sportske organizacije dostavile programe da se vidi šta će rađiti, 
kako su to tražili, zborovi birača?

Odbornik Kajkut Djuradj: pita kakoLje ta dotacija mlj ekaffi'̂ Traži 
da se ta stavka skine sa budžeta.

Šipka Milan predsjednik Fonda za kulturu - traži još 15 miliona 
za Fond. Ističe da će se Kulutra na<£i u taškom položaju sa 1об mili- 
ona,lični dohotci su mali, selu se ne mogu dati sredstva, biblioteke 
ostaju na istom nivou. Traženih 16# nije nerealno, te je republički 
prosjek. Smatra da je napravljen raskorak izmedju obrazovanja i kulture1 

Traži da se kutura finansira na osnovu programa kako bi se iticalo 
na rad kulturnih dinst itucij a, na povećenju knj ižnog fonda, na rad 
pozorišta. Potrebno je stimulasanje likovne i muzičke umjetnosti kao 
i naučno istraživačkog i literarnog rada, potrebne su akcije na selu.

O_dbornik Begjeović Suljo: traži da se donese zaključak u smi- 
slu priprema za slijedeći budžet, kako bi se mnoge stavke smanjile, 
recimo izvršiti integradiju u kolturi bar tehničkih poslova gdje 
se to može. Predlaže da kad se glasa za budžet da se glasa i za 
saejenje troškova.

Predsjednik Babić Živko- ističe da bi slanje službenika kao
zapisničara na seoske zborove birača bilo skupo. SOPK-a ima(a i u
kulturi postoje kritiriji za raspodjelu sredstava. Potrebno bi bilo
donijeti zaključak da Fondovi odmah ili za mjesec dana naprave raspo-
red raspodjele sredstava na krajnje korisnike. Ovu akciju treba da
podrži štampa. Treba jlovesti diskusije o tome kako su sredstva raspo-
redjena na kranje korisnike, recimo da se zna šta će se uraditi •« м /

\

komunalniC oblasti. Uz Socijalističke savez» su vezane i druge organi-

zacije.



'6чГ>
Treba podržati prijedlog Jfcdruga Sulje da se sve stavke analiziraju, 
pa da se vidi šta se može skinuti sa budžeta. Savjet za plan i fi- 
nansije i koordinaciono tijelo trebaju da utvrde šta traba da se 
financira iz budžeta, a šta bi se moglo brisati. Obaveze prema M̂ j~e— 
-ku potiču iz ugovora od prije nekoliko godina, otkazni rok je godinu 
dana i dogodine ćemo ga moći otkazati. Inače radi se o regresu za 
neprodato mljeko u ljetnom periodu 5. din. po litri. Za mrijesti- 
lište "Klašnik" pokušaće se naći neko da ga preuzme na upravljanje, 
a ako se ne nadje onda će se pristupiti likvidaciji.

Što se tiče kulture ima sredstava za ljude ali ne i za akci- 
je. Svi trebaju pismeno da formulišu amandmane.
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Odbomik Midžić Zlatko- traži da se '£а stanove radnika SUP-a 
umjesto 2o- da Зо miliona kao i da se Košarkaškom klubu "Вогас" da 
3 miliona. Novac za ovo povećanje bi se našao povećanjem prihoda, od 
poreza za 197 teretna i poluteretna vozila koja nisu oporezovana.
Ima primjedbe na održavanje zborova birača za koje smatra da su 
n£pripremljeni, te bi nešto trebalo poduzeti u tom pravcu.

Odbornik Višekruna Vaso - traži da se iz budžeta đodijeli iz- 
nos od 7.882,ooo dinara kao dotacija za povlaštene vožnje ratnih 
invalidia nosioca spomenice i narodnih heroja u gradskom saobraćaju. 
Ovim iznosom bili bi obuhvaćeni 4- narodna heroipa, 476 mosioca spome- 
nice i 1412 ratnih vojnih invalida ukupno bi usluge korištilo 1243 
lica. "Autoprevoz" je sproman da snosi razliku od iskazanog iznosa 
dotacije od staarnog utroška.

Odbornik Anušić Joso - pita da li će se usporiti radovi na 
premjeru zemljišta jer je iznos za premjer smanjen 2o miliona? 
Predlaže da se Pondu za kulturu ne povećava iznos iz razloga što 
se na selo ne daje ništa i zato što se ne ide na integraciju, Jf/4, 
Domu kulture sjede četiri direktora. U selima dc»powi kulture zjape 
prazni, nema mogućnosti ni za prikazivaje filmova.
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Sekretar Stupar Rajko ^ za premij еГ zemlj išta je dogovoreno 
sa Republikom koja preuzima obaveze ̂ te nema boja'bi da će biti uspo- 
renja radova.

Pismeni amandmani na bedžet su u sjedniSkom materijalu. Podne— 
seni su sljedeći amandmani:

I. Zenić Dobrivoje i grupa odbornika traže iz Fonda za kulturu 
dio sredstava za kinofikaciju sela.

2*. Pail Ivica traži da stavka 4o. ostane^da se stavka 79. ne 
povećava: da se stavka 1оЗ poveća za lo miliona, da se stavka 1 о6. 
skine; da se budžetska rezerva poveća za 15 miliona; pokriće za prije- 
dloge predlaže da se skine sa stavke za kupovinu i izgradnju stanova.

3‘« Miladinović Milenko i Ličina Radmila traže povećanje sred- 
stava za kulturu u iznosu od 12 miliona.

4'. Kecman Drago traži da se "Aeroklubu "Rudi Čajavec" da još 
2o.ooo,oo dinara.

5V. Dojčinović Novak traži 5ooo,oo dinara za izgradnju bunara 
kod škole Gradina.

6. Bilić МјДе traži da se za zaseok Racune da 2 miliona za 
izgradnju puta da Krupe

7. Kremenović Rade traži milion dinara za izgradnju 4 kip. 
puta u Ljubačevu.

8*. Cerić Osmah tražio 5 miliona za izgradnju tratoara u ^oza- 
rskoj ulici.

9. Ličina Radmila i Vulić Vera traži da se predvidi 1,5 mili- 
on za nagradu "Dan Mladosti".

10. Verem Ahmet traži da se šahovskom klubu "Nikica Pavlić" 
skine 8I0.000 da se da KK "Borac" 400.000 i SOFK i 4I0.000 dinara.

II. Kašljević Mirko traži da se sređstva inspekcija za troš- 
kove i izvršenje zadataka smanje na iznos l.ooo do 15oo n. dinara; 
da se stavke ž 55 i 63 prebace na stavku 36; da £ e stavka 75 djelat- 
nost mjesnih zajeđnica poveća na iznos 800.000 n dinara.

12. Bilić Ilija i Dojčinović Novak traže da se za dovršenje 
škole u Stranjanima da 4 miliona.



Odbornik Midžić Zlatko - istiće da 3e KK "Borac" član II savez— 
ne košarkaške lige.

Predsjednik Babić Živko - pređlaže da se sad usvoji glabalna 
cifra za stan>benu izgradnju, a kasnije sa se odrede iznosi za 
svakog korisnika.

Naćelnik E§ki§ Ismet - ističe da je samo 25 prevoznika ušlo u 
plan prihođa, napominje da je dokazni postupak za prevoznike težak, 
jer služba dokazuje, osim toga ima samo jedan inspektor koji radi 
na ovim poslovima. Ne vidi da bi se mogli ostvariti vidni prihodi.
Bvi su prevoznici medjutim pozvani saslušani ali dokaz jre teeek.

Predsjednik Babić Živko - ističe da se ne treba zaletiti u 
ргосјепц za nove prihode od privatnih prevoznika. Predlaže zaključak da 
se ovo pitanje prod£i, da se zainteresierani i ^lužba konsultuju, te 
da služba ovo pitanje iznese na Savjet za plan i finansije, kako bi 
se našlo neko rješenje.

Odbornik Ftlil JEvica - predlaže da se za stambenu izgarađnuu da 
na nivou prošle godine.

Predsjednik Babić Živko - navodi da je u odnosu na nacrt 
budžeta povećano 15 miliona za stanove. Smatra da obrazloženje uz 
Program rada organa uprave Skupštine opštine мпе zadovoljava. Organi 
su dobili povećanje u 1967. godini 84. miliona u odnosu na 1966. 
godinu. Koordinaciono tijelo je došlo do uvjerenja da su sredstva 
nedovoljna, materijalni rashodi su na nivou prošle godine - 66 mili- 
ona, medjutim mogle bi se naći rezerve. Rast je lo,5$.dt sa štednjom 
i racionalizacijom uprava može izvršiti Program, ako ne toože pređlaže 
da se Program povuče.

Glasalo se o amandmanu Pail Ivice, da se smanji stanbena izgra- 
dnja za 25 miliona, a da se da vatrogascima 2, budžetskoj rezervi 15 i 
upravi lo miliona. Amandman je odbačen većinom glasova i 3 za.

Predsjednik je potsjedio da se dobrovoljnim vatrogasnom druš- 
tvima daje 2 miliona dinara.
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Perović Petar predsjednik sAvjeta za fizičku kulturu iznosi da 
se uspješno sprovode zakljušci iz oblasti fizičke kulture. Zadovoljio 
se sa ovim sređstvima koja se daju. Slaže se da se daju pare za pro— 
gram. Svi se pridržavaju zaključaka izuzev FK "Вогас" i "Nikice Pa- 
vlića" ali smatra da će se i tu m<|ći rješenje. Podržao je prijedlog 
da se "Nikici Pavliću" smanji iznos za 8I0.000 Za izgradnju sport- 
skih objekata trqj£i 2 miliona i 2 miliona od gradskog stadiona.

Jednoglasno je odbaćen amandman F^ila da se briše 2 miliona za 
izgradnju sportskih objekata.

Jednoglasno je izglasano da se skine ŠK "Nikica Pavlić"
8I0.000 dinara, a dato KK "Borac" 400.000 i SOFK-i Цо.ооо dinara.

Odbornik Zenić Dobrivoje - istiće da kad se god diskutuje 0 
kulturi, selu se obećaju, ali ništa ne ispunjava.

Odbomik Djubo Refik - ističe da Savjet za kulturu dobro radi 
i da ima povjerenje u njegov rad. Misli da se mogu naći i uštede. 
Dobro bi bilo da se sređstva za selo izvoje. Smatra da se previše 
vige na direktore u kulturi, mogu se nazivi promjeniti, ali svaka 
ustanova mora imati nekog starješinu. Zalaže se da se da kulturi 
lo miliona.

Odbornik Miladinović Milenko - navodi da su svi jednoglasni 
kad se postavi pitanje trebaju li nam kulturne institucije, ali 
kad se pdstavi pitanje para za oždravljenje onda se podijele mi- 
šljenja. Ako se daju раге biće racionalniji rad, treba povećati

t ^ V v v  I v A ,

fond ko^-ga p«, će se i radnici iskoritisti <Jo maksimuma.
V v  \ 4

Direktor IVkizičke škole ne može biti direktor ga?e45i*j-a. Ku»lbfno
prosvjetno vijeće treba da je javna tribina za razmjenu mišljenja.

%

Ako se ne da povećanje onda treba ići na likvidaciju ustanova.

Odbornik Petković Bojan 4  treba dtk. se povećaju sredstva 
za kulturu jer ima utisak da će biti dobri rezultati.

Odbornik Lolić Vladimir - traži da se povećaju sredstva za 
kulturu pod uvjetom da se da i za aktivnosti na selu.
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Odbornik Zenić Dobrivoje - ističe da selo daje 2oo miliona 
za kulturu pa je red i da selo dobije neki postotak.

Predjeđnik Babić Živko pređlaže da se zajedno glasa o amandmanii 
ma Zenića i grupe odbornika i Miladinovića i Ličine.

Oba omadmana su prihvaćena većinom glasova i jednim uzdrža-
nim glasom.

Jednoglasno su usvojeni zaključci iz oblasti kulture: 1.
U kulturi će se ]6inancirati kroz programe rada i to preko Fonđa za kul- 
turu. 2. Svi korisnici sredstava dužni su podnijeti izvjejštaj o radu
3. Skupština paeddtežana i zalaže se za integracione proc|.ese u kulturi.
4. Potrebno je obezbjediti kriterije finansiranja po kojima će visina 
sredstava za kulturu rasti i direktno koriw4ati od visine sredstava 
uloženih na proširenje kulturnih djelatnosti na selu.

oW_
Predsjednik Babić Živko -vamandmane» drugarice Ličine se sad 

ne bi mogao razmatrati, nije problem u pdlfama za nagradu "Dan mlađosti" 
vec u tome što treba donijeti odluku^pređlagači povlače amandmano.

Predlaže: da se usvoji amandman druga Kašljevića i da se akine 
inspekcijama 5oo.ooo dinara, da se usvoji amandman Dojčinović Uovaka 
s tim da se do Зоо.ооо dinara, da se po prijedlogu VišekrunC da 3 miliona 
kao regres za karte u gradskom saobr^aju i ̂ o za ratne vojne invalide od 
1-5 grupe besplatno a ostali da plaćaju 5о?б. Predlaže da se uputi apal 
"Autoprevozu" da se nadje rješenje i za ostale, no-Bioce spomenica itd.
Za pređložene izmjene u budžetu uzela bi se sredstva od naredne odbrane 1 
milion, od uprave l,8oo dinara i od inspektija 5oo.ooo dinara, a dala bi 
se za bunar u Gradini Зоо.ооо i 3 miliona za povlaštene vožnje. Vjeruje da 
će svi glasati u mjerenju da Uprava može raditi sa raspoloživim sredstvi- 
ma, ali ako isknsnu neki hitni problemi rješavaće se u toku godine u 
granicama mogućnosti.

Odbornik BUZADJIĆ RAJKO zajbaže se za to da se nadju sređstva 
i da se dogovori s "Autoprevozom da svi imaju pravo na povlaštenu vožnju

u gradskom saobraćaju.
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OčLbornik Džombić Milorad - predlaže da se nadjeu sredstva za 
ratne vojne invalide, narodne heroje i spomeničare, da svi koriste 
povlastice u građskom saobraćaju*

Potpredsjednik__Voj in Mitrov - ističe da je najakutniji problem 
invalida rješen ove godine i to ffa sve linije a đogodine pokušati rje- 
šiti za ostale.

Kačar Svetko - iznosi da se daje 3 miliona mjesto 7,5. Smatra 
da bi se u okviru 3 miliona mogao napraviti dogovor s preduzećem da se 
uklope i nosioci spomenice.

Potpredsjednik Mitrov Vojin - ističe da je minimum da se rješi 
povlaštena vožnja za invalide a u dogovoru oko se postigne više M ć e  bol 
lje.

.Sad-4e j edne k ategorija ohezhj-edjena.

Odhomik Zec_Marko- smatra da polovično rješenje može izazvati 
reakciju horaca.

Predsjednik Bahić Živko - ističe da horcima treha rješavati 
stvarne, istinske prohleme, treha rješavati stanhene prohleme, posao, 
a karte za povlaštenu vožnju u gradskom saohraćaju ne predstavljaju 
prohlem to je jedna malenkost.

Većinom glasova » i 3 protiv izglasano je 3 miliona za povla- 
štenu vožnju u gradskom saohraćaju za ratne vojne invalide od 1-5 gru- 
pe uz napomenu da će Skupština opštine rasporedjivati sredstva.

Iflažar Drago - napominje da spomeničari imaju svugdje 5o% popustj 
u gradskom saohraćaju u načelu podržava prijedlog Bahić Živka. Smatra 
da se kartama ne pomaže horcima i da heneficije ne rješavaju prohleme.

Vežinom glasova i 3 za odhačen je prijedlog Džomhić Milorada 
koji se odnosi na povlaštenu vožnju u gradskom saohraćaju za spome- 
ničare, narodne heroje i ratne vojne invaliđe.

Većdnom glasova i jednim glasom za odhačen je amandman Kecman Ђ
Drage.

Jednoglasno je izglasano Зоо.ооо dinara za izgradnju hunara kod 

osnvne škole Oradina.
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Odbomik Bilić Mile je odustao od svog amandmana prij e gla-
sanja.

Većinom glasova i jednim glasom za odbačen je amandman Kremeno' 
vić RAde.

Većinom glasova i jednim za odbačen je amandman Cerić Osmana.

Republički poslanik Jajčević Ivica - predlaže da se za školu u 
Stranjanima insistira na njenom dovršenju.

Odbornik Bilić Ilija - povlžči amandman s tim da komisija 
ođredi i poduzme mjere za ddvršenje škole.

Jednoglasno je donesen zaključak da se svestrano ispita sta- 
nje i poduzmu shodne mjere za dobršenje škole u Stranjanima.

Opštinsko vijeće je većinom glasova i jednim dzdržanim glasom 
usvojilo Odluku <£t budžetKopštine Banja Luka za 1968 godinu.

Vijeće*. radnih zajednica je jedno^Vlshio usvo j ilo (pdluku o bu- 
žetu Opštine Banja Lukaza 19$8, godinu.

Usvojeni amandmani na sjednici:

Dobili sredstva Skinutbt 3^edstva s.din.

- KK "Borac" 4oo.ooo st. din.
- SOFKA 41o,ooo "
- ratni vojni invalidi 
povlaštena vožnja u 
gradskom saobračaju З.ооо.ооо

- Fond za kulturu 12.ooo.ooo
- bunar kod škole u Gradini Зоо.ооо

- NK "Nikica Pavlić 8I0.000
- Inspekcije 5oo.ooo

- Uprava 4.800.000
- NarodnđL odber 5.000.000
- prihodi 5.000.000

Ukupno I6.I00.000 16.llo.ooo

Jednoglasno su doneseni zaključci: 1. da se odmah ili najk- 
kasnije za mjesec dana napravi raspoređ raspodjele sredstava na kra- 
jnje korisnike, 2. pokušati da se nekom preda mrještilište "Klašnik" 
na upravljanje, a ako se ne nadje pristupiti likvidaciji. 3. pristupi
ti pripremama za otkazivanje Ug o vora sa ^ras^om m^ekarom,
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4. poduzeti odgovaraouće toorake za dovršenje škole u Stranjanima.

Ad 2.

Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o stopama opštinskih 
đoprinosa i poreza i uisini doprinosa i poreza koji se plaćaju u 
godišnjem iznosu

Izvestilac E&kifci Ismet.
Odluka je usvojena jednoglasno.

Ad 3.

Prijedlog Odluke o visini procenta po kojima se izdvajaju 
sredstva za ohrazovanje i vaspitanje. Izvjestilac Eški^ Ismet

Odluka je jednoglasno usvojena.
--------------—«■  +  ■  1

Skupština opštine uzela je na uvid Program rada organa 
uprave Skupštine opštine Banja Luka za 1968. godinu i u uvjerenju j, 
da će biti izvršen onako kako je zacrtano u Programu.

Ad 4. - 14.

Prijedlog Rješenja i zakljućaka iz imovinsko pravne oblasti: 
Izvjestilac Hasanbašić Nijaz.

4. Predlog zaključka o davanju na korištenje gradjevin- 
skog neizgradjenog zemljišta u društvenoj svojini van užeg gradje- 
vinskog rejona u Ruđarskoj ulici k.č. broj 857/2, zk.ul.broj 2647 
k.o. Banja Luka stambenom preduzeću Banja L^ka.

Zaklučak je usvojen jednoglasno.
5* Prijedlog zaključka o đodjeli gradjevinskog neizgradjeno| 

zemljišta Stambenom preduzeću, ranije vlasništvo Moritz Hercega, radi 
izgradnje stambene zgrade.

Zaključak je ^ednoglasno usvojen.
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6. Priјedlog zaključka o dodjeli gradjevinskog neizgradj eno*
jL'

zemljišta S ambenom preduzeću, ranije vlasništvo ^ijak Milke i dr. 
radi izgradnje stambenih zgrada.

Zaključak je usvojen jednglasno.

7. Prijediog zaključka o dodjeli gradjevinskog neizgradje- 
nog zemljišta Stambenom preduzeću ranije vlasništvo Cerovac Nikole
i dr. radi proširenja Pabrike celuloze.

Zaključak je usvojen jednglasno.

8. Prijedlog zaključka o dodjeli gradjevinskog neizgradjenog 
zemljišta Stambenom preduzeću ranije vlasništvo Dabulhanić Milije i 
dr. radi izgradnje staabene zgrade.

Zaključak je usvojen jednoglasno.

9. Prijedlog zaključka o doddjeli gradjevinskog neizgradje- 
nog zemljišta Stambenom pređuzeću ranije vlasništvo Mehanović Muha- 
rema radi izgrađnje stambene zgrade,

Zaključak je usvojen jednoglasno.

10. Prijedlog zaključka o dodjeli gradjevinskog neizgradjenc 
zemlišta Stambenom preduzeću, ranije vlasništvo Komić Husejina i dr. 
radi izgradnje prilaznog puta.

Zaključak je usvojen jednoglasno.

11. Prijedlog zaključka o dodjeli gradjevinskog neizgradje- 
nog zemljišta Stambenom preduzeću ranije vlasništvo Sitnica Atifa
i dr. radi izgrađnje stambene zgrade.

Zaključak je usvojen jednoglasno.

12. Prijedlog zaključka o dodjeli gradjevinskog neizgradj enog 
zemljišta društvene svojine Stambenom preduzeću radi izgadnje stame- 
ne zgrade.

Zaključak je usvojen jednoglasno.
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13. Prijedlog zaključka o dodjeli gradjevinskog neizgradje- 
nog zemljišta Skupštini opštine Banja Luka, ranije vlasništvo 
Knežević Anke i dr. radi proširenja ulice Braće Podgornika.

Zaključak je usvojen jednog? пгглс.

14. Prijedlog rješenja o utvrdjivanju opšfeg interesa za 
izgradnju stambene zgrade u Gajevoj ulici na k.p. broj 2/45 zk.ul. 
broj Зо25 k.o. Banja Luka po zahtjevu ^tambenog preduzeća Banja Luka.

Rješenje je usvojeno jednoglasno.

Pošto je iscrpljen dnevni red, pređsjedavajući je zaključio 
sjednicu u 15. oo sati.

Zapisničar Predsjedavajući
Alagić Ibro BaMĆ Živk0 ‘  ■ K  ■
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D N E V N I  R E D
za sjeđnicu Skupštine opštine iianja ^uka od 28«marta 1968.god.

za 19б8
' З У  £
.godinu,

Razmatranje prijedloga budžeta opštine Banja Luka

\ ^2 *) Prijedlog Odluke 0 izmjeni Ođluke 0 stojama opštin- 
skili doprinosa i poreza i visini doprinosa i poreza koji se pla- 
ćaju u godišnjem paušalnom iznosu,

J Prijedlog Odluke 0 visini procenta po kojima se 
izdvajaju sredstva za obrazovanje i aspitanje,

( Po sve tri gore navedene tačke referisaće načel- 
nik za finansije, a po prvoj tačci i predsjednik Skupiine opštine)

NAKNADNI DUiiVNl RJSD

-Krijedlog Zaključka o davanju na kori š enje gradje- 
vinskog neizgradjenog gradjevinskog zemljišta u društvenoj svoji- 
ni van užeg građjevinskog rejona u Rudarskoj ulici k.č. br.857/2, 
zk.ul.broj 2647 k.o.Banja Luka Stambenom preduzeću Banja Luka,

s  Prijedlog zaključka 0 dodjeli gradjevinskog neizgra- 
đjenog zemljišta Stambenom preduzeću, ranije vlasništvo Lloritiz 
Hercega, radi izgradnje stambene zgrađe,

Prijedlog znkljuČka o dodjeli gradjevinskog neizgra- 
djenog zemljišta Stambenom preduzeću, ranije vlasništvo Stijak 
Lilke i dr. rađi izgradnje stambenih zgrada,

Prijedlog zaključka 0 dodjeli gradjevinskog neiz- 
gr djenog zemljišta Stambeiom preduzeću, ranije vlasništvo Cero- 
vac Nikole i dr. radi proširenja Pabrike celuloze,

^  ^8^ Prijedlog zaključka 0 dodjeli gradjevinskog neiz- 
gradjenog zemljišta Stambenom preduzeću, ranije vlasništvo Dabul- 
hanić ilulije i dr. radi izgradnje stambene zgrade,
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4s>Prijedlog zaključka o đodjeli gradjevinskog neizgra- 
djenog zemljišta Stambenom preduzeđu ranije vlasništvo Mehnović
tiu lia re n a  radi izgradnje stambene zgrade,

J ( loi. Prijedlog zakljucka o dodjeli gradjevinskog neizgra- 
djenog zemljišta Stambenom preduzeću, ranije vlasništvo Komić Нц- 
sejina i dr. radi iz ;radnje prilaznog puta,

^ Prijedlof za.ljučka o dodjeli gradj evinskog neizgra-
djenog zemljišta Stambenom preduzeću viasništvo Sitnica Atifa i dr. 
radi iz radnje stambene zgrade,

\12y Prijedlog zakljućka o đođjeli gradjevinskog neiz- 
gradjenog zemljišta društvenes vojine Stambenom preduzeću radi 
izgradnje stambene zgrade,

Prijeđlgo zakljućka o dodjeli gradjevinskog neizgra- 
djenog zemljišta Skupštin<j opštine Banja Luka, ranije vlasaištvo 
Knežević Anke i dr. radi proširenja ulice Braće Podgornika,

(3
Prijedlog rješenja o utvrdjivanju opšteg interesa 

za iz radnju stambene ggrade u Gajevoj ulici na k.p. broj 2/45 
zk.ul.broj Зо25 K.O.Banja Luka, po zahtjevu Stambenog pređuzeća 
Banja Luka.

( Za sve tačke naknadnog dnevnog reda izvjestilac je 
Ifesanbašić Nijaz)


